
 Dz-08.0021.24.2016 

 
PROTOKÓŁ 

z XXIV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 31 sierpnia 2016 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXIV sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 31 sierpnia 2016 r. Następnie przywitał p. Danutę Gilarską – Prezes 

Stowarzyszenia na rzecz dzieci z chorobą nowotworową Koliber.  

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wypowiedzenia umów dzierżawy z F.P.U.H. Cementex sp. jawna – druk nr 262.    

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 142/1 i części działki nr 291 obręb 

9 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie – druk nr 263. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 264.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 6, a dotychczasowy punkt 6 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 265.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           
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w porządku obrad jako punkt 7, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 8.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXIII sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXIII sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie przybył na sesję żaden z radnych Miasta Krakowa. 

P. A. Puszkarz oddał głos p. Danucie Gilarskiej. 

P. D. Gilarska poinformowała o zakresie działania Stowarzyszenia oraz podziękowała                            

za możliwość przeprowadzenia zbiórki pieniędzy podczas Dożynek Miejskich.  

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wypowiedzenia umów dzierżawy z F.P.U.H. Cementex sp. jawna – druk 

nr 262.  

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wypowiedzenia umów dzierżawy z F.P.U.H. Cementex sp. jawna – druk nr 262. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Dziarmagowski, p. K. Gacek, p. B. Paszkowski,                              

p. A. Puszkarz, p. W. Wyrwa, p. Ł. Balon, p. B. Augustyniak, p. P. Bystrowski,                                  

p. K. Laskowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 10 za, 3 przeciw, 6 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXIV/259/2016. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                     

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 142/1 i części działki nr 291 

obręb 9 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie – druk nr 263. 

P. M. Dziarmagowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 142/1 i części działki nr 291 obręb 9 

jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie – druk nr 263. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 142/1                       

i części działki nr 291 obręb 9 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie – druk 

nr 263. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 
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P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXIV/260/2016. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 264. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 - druk nr 264. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. P. Rusocki odczytał poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 264.  

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXIV/261/2016. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 265. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2017 - druk nr 265. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. U. Twardzik odczytała poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 265.  

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXIV/262/2016. 
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Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXV sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 14 września 2016 r.                    

o godzinie 18:00. 

W dyskusji udział wzięła p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poinformował, że odbędą się: 

- odbiór bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich w dniu 7 września 2016 r. o godzinie 

13:00; 

- oględziny drzew wnioskowanych do usunięcia w dniu 6 września 2016 r. o godzinie 13:00. 

P. A. Puszkarz odczytał zaproszenia na: 

- turniej piłkarski o Puchar Przewodniczącej Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki, który 

odbędzie się w dniu 11 września 2016 r.; 

- XXI Bieg Śladem Panien Zwierzynieckich, który odbędzie się w dniu 17 września 2016 r.; 

- rozprawę administracyjną w Wydziale Architektury i Urbanistyki UMK w sprawie ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Szwai i ul. Lubostroń, która odbędzie się                                

w dniu 8.09.2016 r. o godzinie 10:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. P. Rusocki. 

P. B. Augustyniak poinformowała o upływającym terminie na dostarczenie ankiet przesłanych 

radnym do wypełnienia na prośbę Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa oraz odczytała 

zaproszenie na konferencję dotyczącą kompetencji, finansowania dzielnic oraz współpracy                    

na linii dzielnica – mieszkańcy, która odbędzie się w dniu 21 września 2016 r. o godzinie 17:00.  

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. M. Dziarmagowski, p. W. Wyrwa. 

P. A. Puszkarz odczytał zaproszenia na:  

- konferencję pt. „Zarządzanie miejskimi obszarami funkcjonalnymi”, która odbędzie się w dniu 

8 września 2016 r. o godzinie 10:30 w ICE Kraków; 

- Spotkania Bieńczyckie, które odbędą się w dniu 11 września 2016 r. o godzinie 14:00 na terenie 

zielonym MDK im. J. Korczaka, os. Kalinowe 18. 

P. B. Augustyniak poinformowała o pracach związanych z przygotowaniem kolejnych numerów 

„Kuriera Podwawelskiego” oraz podała adres, na który należy przesyłać materiały do gazetki: 

kurierpodwawelski@wp.pl. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Bereziewicz, p. K. Gacek, p. A. Puszkarz. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                 

w dniu 20 września 2016 r. o godzinie 17:00. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się                                 

w dniu 20 września 2016 r. o godzinie 17:30. 

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                                 

w dniu 20 września 2016 r. o godzinie 18:00. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                         

w dniu 21 września 2016 r. o godzinie 17:15.   

P. M. Dziarmagowski poinformował, że planowane jest zorganizowanie spotkania                                     

z p. S. Albrichtem – głównym projektantem Trasy Łagiewnickiej w dniu 23 września 2016 r.                 

o godzinie 18:00.  

P. W. Bereziewicz poinformowała, że posiedzenie Komisji Zdrowia i Profilaktyki odbędzie się  

w dniu 14 września 2016 r. o godzinie 17:30. 

P. M. Dziarmagowski poinformował, że posiedzenie Komisji Strategii i Planowania 

Przestrzennego odbędzie się w dniu 20 września 2016 r. o godzinie 19:30. 
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P. A. Puszkarz podziękował radnym za pomoc w organizacji Dożynek Miejskich oraz Święta 

Dzielnicy VIII. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXIV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:05). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  
 


